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Még nincs
értékelve

Mérték   

    
Orbán Viktor, a Fidesz elnöke még nem lát reális esélyt a min?sített többségre, de ha mégis meglesz, élni fog vele
- nyilatkozott az ellenzéki párt vezet?je a Népszabadságnak.
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"Nincs, nem lesz kétharmad, ennek semmi realitása nincsen" – mondta a Népszabadságnak tegnap Orbán Viktor,
a Fidesz elnöke. Kijelentette, hogy a szombati Magyar Nemzetben nem err?l, hanem a következ? ciklusra a stabil
többség kialakításáról értekezett.

Orbán Viktor laptársunk véleményrovatában megjelent publicisztikájában azt írta, hogy csak a Fidesznek van
esélye stabil többség megszerzésére az új Országgy?lésben. Márpedig szerinte a legmélyebb és legfontosabb
változások így valósíthatók meg a legegyszer?bben és legeredményesebben. A Fidesz tegnap délel?tti
frakcióülésén Orbán Viktor is felszólalt, de az esetleges kétharmados parlamenti választási gy?zelemr?l nem
beszélt. Úgy tudjuk, szót ejtett viszont az uniós kampányról, annak kommunikációs kereteir?l, arról, hogy a
kampány tervezetten, olajozottan halad, és hogy egységesen kell az emberekhez beszélni. Információink szerint
furcsállotta, hogy egy évvel az országgy?lési választások el?tt az MSZP el?állt a választások budapesti listájával. A
frakcióülésen felszólalt Répássy Róbert, a párt jogi kabinetjének vezet?je, a képvisel?i költségtérítésr?l beszélt.
Kubatov Gábor pártigazgató a pécsi és az EP-választási kampány tapasztalatairól értekezett.

Navracsics Tibor, a Fidesz frakcióvezet?je arra az újságírói felvetésre, hogy kétharmados gy?zelmük esetén
megszavazná-e azokat az alkotmánymódosításokat amelyeket korábban javasolt – így a kétszázas létszámú
parlamentet vagy a Költségvetési Tanács jogköréne módosítását –, elmondta: ha lesznek ilyen módosítások, akkor
ezek a jogállamot, a demokráciát és a köztársaságot er?sítik. Szerinte a kisebb parlament létrehozása és a
Költségvetési Tanács jogkörének er?sítése ebbe az irányba mutat. Azt is mondta, korai lenne az esetleges többi
alkotmánymódosító javaslatukról beszélni.
magyarhirlap.hu
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